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Fra formanden 

Kære medlem.  

Velkommen tilbage fra ferien. Alle steder er 

der fuld gang i skoleåret, og der knokles for 

at give vores elever den bedst mulige skole-

gang og hverdag.  

Det der fylder allermest i kredsen arbejde pt. 

er naturligvis den daglige sagsbehandling og 

så er der netop kommet det første oplæg til 

budget 2025. Generelt er kommunens øko-

nomi et bedre sted, end for to år siden. Det 

betyder dog ikke, at der ikke er lagt op til 

prioriteringer.  

Et af forslagene er, at lærerne i gennemsnit 

skal undervise 800 timer om året. Det kan 

man spare 8 mio. kr. på. Der skal ikke en 

lang videregående uddannelse til at vide, at 

det synes vi, er en vanvittig idé. Det fremgår 

naturligvis af vores høringssvar, ligesom vi 

benytter enhver lejlighed til at fortælle om, 

hvor skadeligt det bil være for en i forvejen 

presset mulighed for at levere god kvalitet.  

Det er fastlagt i MED-aftalen, at MED-udvalg 

ikke er høringspart. Vi kan 

derfor ikke overlade det til 

MED-udvalget at lave hørings-

svar på dette særdeles uhen-

sigtsmæssige forslag. Men 

medarbejderne kan godt, så 

jeg vil anbefale jeres faglige 

klubber at indgive hørings-

svar. Fristen er 6. september, 

så det skal gå rimelig hurtigt.  

OK24 er kun lige trådt i kraft, 

og visse elementer er endnu 

ikke gældende. Men inden 

længe er der kongres igen, 

hvor vi tager fat på den kom-

mende OK26. Her vil den helt store samtale 

dreje sig om arbejdstid, og hvordan vi kom-

mer videre med A20 (eller noget helt andet). 

Der er ingen tvivl om, at A20 har haft lidt 

svære vilkår i Slagelse Kommune, men vi ser 

nu ind i et bredt samar-

bejde om udmøntningen 

af arbejdstid, som vi 

sætter stor pris på.  

Jeg vil ønsker jer alle et 

fantastisk skoleår. Og 

husk: Slagelse Lærerkreds 

arbejder for dig! 

De bedste hilsner 

Jacob 

 

Solsikker følger dagen lang 

solen på dens himmelgang, 

fanger alle stråler ind 

på sin brede, brune kind. 

Den er blomsternes gardist, 

stor og lang og selvbevidst! 

Maja Agerholm 

Asters og georginer! Så går 
sommeren på hæld, 

dog sender solen stadig ned 
sit rige strålevæld. 

Himlen er så klar, så klar, og 
luften skær og ren, 

duggens lille dråbe som en 

dejlig ædelsten. 

 

Maja Agerholm 
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Den helt rigtige løn? 
 
I ugerne 46 og 47 sætter vi sammen med de 
øvrige organisationer fokus på, om der udbe-
tales korrekt løn. I 2023 fandt man i løntjek-
ket sammenlagt 2,2 mio. kr. i manglende løn.  
 
Inden løn-tjek ugerne ville det være rigtig 
godt at få styr på det nyeste element i over-
enskomsten, nemlig at relevant erfaring inden 
endt uddannelse tæller med i opgørelsen af 
ancienniteten.  
 
Det kan potentielt være virkelig mange penge, 
man har til gode.  
 

 
Du bedes allerede nu 
kontakte din TR, hvis du 
har opsparet ancienni-
tet, som vil kunne tælle 
med.  Vi samler oplys-
ningerne op her hos os.  
 
Det er uvist, hvornår 
midlerne kommer til 
udbetaling, men det vil 
under alle omstændig-
heder være med tilba-
gevirkende kraft fra. 1. april. 
 
Kredsen er i kontakt med Center for Skole og 
Dagtilbud om den fælles opgave. 

Kommende Medlems-

caféer 

Som lovet i sidste udgave af MedlemsNyt 

kommer her en liste med datoer over de kom-

mende medlemscaféer: 

12. september kl. 15 

10. oktober kl. 15 

12. december kl. 15 

23. januar kl. 15 

 

 

 

Listen udvides med yderligere datoer, 

hvis arrangementerne viser sig at være 

efterspurgte.  

Vi håber på stor opbakning til caféerne, 

for vi tror det har stor værdi at møde 

kolleger på kryds og tværs i vores skole-

væsen.  

Kredsens åbningstider 

 

Telefontid:      Fysisk åbningstid: 

Mandag til torsdag:  kl. 9-15  Mandag til torsdag.  kl. 8-15 

Fredag:    kl. 9-12  Fredag:   kl. 8-14 

Der kan forekomme dage hvor der er helt lukket på kontoret, hvis alle er ude 

af huset til kurser, sagsbehandling mv.   
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Nyt skoleår  

Starten på et nyt skoleår er samtidig afslutningen af sidste normperiode. Ifølge A20 skulle du 

gerne have fået en opgørelse af den præsterede arbejdstid hver 3. måned i løbet af sidste sko-

leår. Vigtigst af alt er dog, at du har fået din årsopgørelse. Af den skal det fremgå, om du har 

haft mer-arbejde i perioden. Og har du det, skal du enten have udbetalt, overført eller afholde 

den overtid.  

Har du ikke fået din årsopgørelse, skal du henvende dig til din tillidsrepræsentant. I A20 § 12 

kan du læse meget mere om, hvad opgørelsen af arbejdstid skal indeholde. Se mere her: 

https://www.dlf.org/media/ykzawckk/arbejdstidsaftalen-2020.pdf 

Ændring i kontingent-

opkrævningen 

Som tidligere udmeldt overgår kredsen til kvartals-

vis opkrævning af kontingent. Vi har fået mulighed 

for at overgå til den kvartalsvise opgørelse allere-

de pr. 1. oktober. Du skal derfor være opmærksom 

på, at der pr. 1. oktober opkræves for tre måne-

ders kontingent, hvorefter der naturligvis er betalt 

helt frem til årsskiftet. 

Som tidligere nævnt skal vi understrege, at der 

ikke er tale om en kontingentstigning, men udeluk-

kende en optimering af sagsgangene og dermed 

en økonoimisk bedre forvaltning af kontingenter-

ne  

Medlemsarrangement 

Sæt allerede nu kryds i kalenderen d. 11. marts 2025 kl. 16 

Kredsen og fraktion 4 (pensionisterne) arrangerer et fore-

drag med tidligere formand for Danmarks Lærerforening, 

Anders Bondo Christensen.  Anders har efter sin 18 år lange 

formandsperiode uddannet sig som journalist. Han vil 

blandt andet give sit syn på en styrket lærerprofession.  

Der kommer mere information, når  vi nærmer os.  Arran-

gementet bliver med tilmelding, så vi ved, om vi kan være 

på kredskontoret, eller om vi skal ud og finde egnet lokale.  

https://www.dlf.org/media/ykzawckk/arbejdstidsaftalen-2020.pdf

